

<b>Justice and Office of the Attorney General</b>  <b>Contact:</b> Michael Hall, (506) 453-2855	<b>Application for an order to attend an examination</b> <i>Enforcement of Money Judgments Act</i> <i>General Regulation (draft), s.6(2)</i>
<b>Current Fee:</b> \$25 <b>Proposed Fee:</b> \$50 <b>Effective Date:</b> December 1, 2019	<b>New Annual Revenue Estimate:</b> \$8,000  <b>Change in Annual Revenue:</b> \$4,000
<b>Comments:</b> This is the fee for an application for an order to attend an examination under subsection 33(1) of the <i>Enforcement of Money Judgments Act</i> . It replaces the \$25 fee for an examination under the <i>Arrest and Examinations Act</i> .	

<b>Justice et Cabinet du procureur général</b>  <b>Personne-ressource :</b> Michael Hall, (506) 453-2855	<b>Demande d'ordre de comparution à un interrogatoire</b> <i>Loi sur l'exécution forcée des jugements pécuniaires</i> <i>Règlement générale (projet), par. 6(2)</i>
<b>Droit actuel :</b> 25 \$ <b>Droit proposé :</b> 50 \$ <b>En vigueur :</b> le 1 <sup>er</sup> décembre 2019	<b>Nouvelle prévision des recettes annuelles :</b> 8 000 \$  <b>Changement des recettes annuelles :</b> 4 000 \$
<b>Observations :</b> Il s'agit du droit pour une demande d'ordre de comparution à un interrogatoire prévue au paragraphe 33(1) de la <i>Loi sur l'exécution forcée des jugements pécuniaires</i> . Il remplace le droit de \$25 à verser pour un interrogatoire en vertu de la <i>Loi sur les arrestations et interrogatoires</i> .	